
Z Á P I S N I C A 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 

 

Dátum a čas: 11.10. 2022, 16.00 h  

Miesto: ZŠ, Mierové námestie 255/27, Handlová 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program:  

1. Otvorenie, privítanie, kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia  

2. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2021/2022  

Predkladá : písomne – riaditeľ školy  

3. Doplnenie členov RŠ z radov pedagógov 

4. Rôzne  

5. Diskusia  

6. Uznesenie, záver  

 

Zápis z rokovania:  

K bodu 1 - Otvorenie, privítanie, kontrola uznesení  

Zasadnutie otvorila predsedníčka  RŠ PaedDr. Andrea Bajánová. V úvode privítala prítomných 

členov a prizvaných hostí a oboznámila ich s programom zasadnutia. Všetci prítomní s programom 

súhlasili. Vytvorením zápisnice zo zasadnutia bola poverená PaedDr. Andrea Bajánová, 

overovateľom zápisnice bude členka  RŠ Alexandra Ličková . V rámci kontroly uznesení z 

predchádzajúceho zasadnutia predsedníčka RŠ konštatovala, že úlohy stanovené na poslednom 

zasadnutí dňa 28.06. 2022 boli splnené.  

K bodu 2 - Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 

2021/2022  

Správu výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v ZŠ MN Handlová za šk. rok 

2021/2022 predložila riaditeľka školy Mgr. Iveta Jakubová. Správa bola zameraná na činnosť 

poradných orgánov školy – metodických združení a Rady rodičov. Obsahuje informácie o zložení 

a činnosti Rady školy. Súčasťou správy sú komplexné údaje o žiakoch a ich výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch, údaje o zamestnancoch školy, o materiálno – technickom vybavení, o stanovených a 

splnených úlohách v minulom školskom roku. Obsahuje tiež informácie o zapojenosti školy do 

projektov, súťaží, informácie o aktivitách a prezentácii školy na verejnosti.. Riaditeľka školy 

vyzdvihla úspešnosť školy v projektoch Spolu múdrejší II. a  III., Zelená škola, Pro Slavis, Akadémia 

Mateja Tótha . Taktiež vysoko ocenila výsledky žiakov 5. a 9. ročníka v celoslovenskom testovaní 



Monitor, kde dosiahli výsledky nad celoslovenským priemerom v matematike aj v slovenskom 

jazyku. RŠ správu vzala na vedomie a odporučila schváliť ju bez výhrad v predloženom rozsahu. 

Jej úplné znenie je prístupné v sídle školy, resp. na webovej stránke školy.  

K bodu 3 - Doplnenie členov RŠ z radov rodičov 

Predsedníčka RŠ informovala o zmene v zložení rady školy z dôvodu odchodu zástupcov rodičov 

– Mgr. Zdenky Uhlárovej a Milana Geletu, ktorých deti ukončili školskú dochádzku na našej škole. 

Do Rady školy boli nominované Bc. Miroslava Smačková a Alexandra Ličková, ktoré sa vo voľbách 

umiestnili na ďalších dvoch miestach. 

K bodu 4 – Rôzne  

Pani riaditeľka Mgr. Iveta Jakubová informovala prítomných o dôvodoch zmeny v rozvrhu hodín. 

Nakoľko žiaci ZŠ nesmú mať nulté hodiny, pristúpila škola k zmene v označovaní hodín – 1. hodina 

začína o 7, 00 h. 

K bodu 5 - Diskusia  

p. Jakubová upozornila opäť na riešenie výmeny palubovky v telocvični z ohľadom na bezpečnosť 

pri cvičení žiakov a hlavne pri trénovaní žiakov športovej prípravy basketbal. Pri riešení výmeny 

palubovky sleduje výzvy a projekty do ktorých sa pri vyhlásení v spolupráci s mestom prihlási. 

Problémom je aj nutnosť riešiť komplexnú rekonštrukciu multifunkčného ihriska. 

P. Alžbeta Orthová ocenila úsporné opatrenia školy, ktoré v predstihu škola urobila výmenou 

svietidiel v telocvični. Čo je dôležité riešiť je, že treba zrealizovať  výmenu palubovky v telocvični 

školy. 

P. Anna Kúdelová upozornila, že výmena palubovky je dôležitá z dôvodu ochrany zdravia 

trénujúcich žiakov.  

Členovia RŠ spolu s riaditeľkou školy sa dohodli, že bude potrebné sledovať výzvy na palubovky 

telocviční, prípadne venovať pozornosť projektom cez eurofondy. 

K bodu 7 - Uznesenie  

Uznesenie zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Mierové námestie 255/27,  

972 51 Handlová konaného dňa 11. 10. 2022: 

K bodu 2/  

1. UZNESENIE RŠ  

RŠ BERIE NA VEDOMIE  

správu Mgr. Ivety Jakubovej o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v 

ZŠ Mierové námestie 255/27, Handlová za šk. rok 2021/2022 a odporúča schváliť ju v 

predloženom rozsahu bez výhrad.  

ÚLOHY  

A) RŠ UKLADÁ PREDSEDOVI RŠ PREDLOŽIŤ  

Výročnú správu o činnosti RŠ za kalendárny rok 2022  



T: najbližšie zasadnutie RŠ (február 2023)  

Zodp. : PaedDr. Andrea Bajánová – predseda RŠ  

B) RŠ UKLADÁ PREDSEDOVI RŠ PREDLOŽIŤ 

Plán zasadnutí RŠ na rok 2023  

T: najbližšie zasadnutie RŠ (február 2023)  

Zodp. : PaedDr. Andrea Bajánová – predseda RŠ  

C) RŠ UKLADÁ RIADITEĽKE ŠKOLY PREDLOŽIŤ  

rozpočet školy na kalendárny rok 2023  

T: najbližšie zasadnutie RŠ (február 2023)  

      Zodp. : Mgr. Iveta Jakubová – riaditeľka školy  

 

V závere zasadnutia predsedníčka RŠ PaedDr. Andrea Bajánová oboznámila prítomných členov s 

termínom najbližšieho zasadnutia RŠ a s jeho programom.  

 

PRÍLOHY:  

Príloha č.1 : pozvánka na zasadnutie RŠ  

Príloha č.2 : prezenčná listina zo zasadnutia RŠ  

Príloha č.3: Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v ZŠ, Mierové 

námestie 255/27, Handlová za šk. rok 2021/2022.  

 

 

 

Zápisnicu vyhotovil: PaedDr. Andrea Bajánová       ...............................................  

Zápisnicu overil:       Alexandra Ličková                   ...............................................  

 

 

V Handlovej dňa: 15. 10. 2022                                  .............................................       

                                                                                   PaedDr. Andrea Bajánová   

                                                                                          predsedníčka RŠ                    

 


